
Protokół nr III/18 
sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 18 grudnia 2018 r.  

miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu GiM Węgliniec 

 

O godzinie 10:02 Przewodniczący Rady Wiesław Piechota otworzył obrady 

wypowiadając oficjalną formułę: „Otwieram trzecią sesję Rady Miejskiej Węglińca”. Powitał 

wszystkich zebranych i poinformował, że w posiedzeniu bierze udział trzynastu z pośród 

piętnastoosobowego ustawowego składu Rady, w związku z powyższym stwierdził, że obrady 

są prawomocne. Swoją nieobecność usprawiedliwiał radny Stanisław Papież, natomiast radna 

Maria Fedyczkowska zgłaszała spóźnienie. 

Obecni: 

1. Wanda Antonina Batog 

2. Waldemar Błauciak 

3. Maria Fedyczkowska 

4. Andrzej Fink 

5. Bogumiła Glonek 

6. Elżbieta Grabowska 

7. Łukasz Kocot 

8. Łukasz Pańków 

9. Stanisław Papież 

10. Jerzy Peroński 

11. Mirosław Piątka 

12. Wiesław Piechota 

13. Dawid Szymczak 

14. Grzegorz Tyrakowski 

15. Marek Wawrzynek 

 

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 a lista osób zaproszonych i uczestniczących w 

posiedzeniu stanowi zał. nr 2. 

 

Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad, który został przekazany 

wszystkim zainteresowanym wraz z materiałami na sesję (zał. nr 3), uwag nie zgłoszono i 

przystąpiono od razu do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Maria Fedyczkowska, Stanisław Papież 

 

Następnie przystąpiono do punktu 3, tj. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH.  Prowadzący 

obrady przypomniał, że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. 

Dodał, że jeżeli będzie to możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części 

posiedzenia. W przypadku braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana 

pisemna odpowiedź. 



Kolejnym punktem porządku obrad było PRZYJĘCIE PROTOKOŁU  SESJI Z DNIA 30 LISTOPADA 

2018R.  Uwag nie zgłoszono więc przystąpiono od razu do głosowania w sprawie przyjęcia 

protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Maria Fedyczkowska, Stanisław Papież 

 

Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad, tj. BLOKU UCHWAŁ. 

Projekty rozpatrzono w następującej kolejności: 

1. w sprawie zmian w budżecie 

Przewodniczący Rady oddał głos Pani Skarbnik, która na wstępie poinformowała zebranych, 

że nastąpiła zmiana w projekcie uchwały, który otrzymali, ponieważ od momentu otrzymania 

materiałów do dnia wczorajszego wpłynęły wnioski z dwóch jednostek, które zostały 

uwzględnione w projekcie. Pierwszy wniosek został przesłany przez Zakład Usług 

Komunalnych z prośbą o  zmianę struktury  udzielanej dotacji przedmiotowej, poprzez 

zmniejszenie  dotacji do 1 m2 lokali mieszkalnych o kwotę 3 100,00 zł, a zwiększenie kwoty 

dopłaty do 1 m3 wody o 2 200,00 zł i  zwiększenie do 1 m3 ścieków o kwotę 900,00 zł. Zmiany 

te zostały zapisane w §5 pkt. 3. Drugi wniosek dotyczy awarii i konieczności zakupu 

samochodu dla celów gospodarki wodnej i wodno-ściekowej za kwotę 20 000,00 zł. Zakład 

proponuje aby zakupić to z własnych środków zakładu, poprzez przesunięcie z wydatków 

bieżących na wynagrodzenia, na wydatki inwestycyjne. Zapis ten ma odzwierciedlenie w 

załączniku nr 4 do uchwały. W tym załączniku pojawia się również wniosek kolejnej jednostki. 

Szkoła w Ruszowie otrzymała nagrodę 5 000,00 zł za udział w konkursie „Do Hymnu”. Kwota 

ta została uwzględniona w planie tej jednostki na wydzielonym rachunku dochodów własnych. 

Pozostała część uchwały nie uległa zmianie i została omówiona na posiedzeniu Komisji 

Gospodarczo -Finansowej, w związku z tym nie było konieczności ponownej prezentacji. 

Następnie Pani Skarbnik wraz z Burmistrzem odpowiadając na pytania radnych m.in. radnego 

Waldemara Błauciaka i Grzegorza Tyrakowskiego wyjaśnili, że zwiększenie planu dotacji dla 

MGOK na bieżące wydatki o kwotę 27 000,00 zł wynika z wniosku jaki wpłynął od Dyrektora 

tej placówki z informacją o większych niż planowano wydatkach na Święto Grzybów i inne 

imprezy bieżące, a naprawa uszkodzonego samochodu z ZUK przekracza wartość pojazdu, 

dlatego będzie kupowany „nowy” używany, a ponieważ nie ma czasu na procedury do zakupu 

całkiem nowego samochodu, zakupiony zostanie używany o wartości ok 20 000,00 zł.  

Odpowiadając na kolejne pytania Burmistrz zadeklarował, iż zorientuje się jak wygląda 

sytuacja z rozbitym starym autem należącym do ZUK a stojącym na terenie Ośrodka w 

Ruszowie oraz, że uzyska od Dyrektora ZUK informacje, czy zostały wykonane remonty 

mieszkań socjalnych skoro przesuwa teraz środki, które wcześniej otrzymał na ten cel. W 

związku z pytaniem radnego Waldemara Błauciaka o pieniądze z wynagrodzeń przesunięte na 

zakup samochodu dla ZUK Pani Skarbnik wyjaśniła, że duże absencje chorobowe 

pracowników ZUK spowodowały spore oszczędności w wypłacie wynagrodzeń dzięki czemu 

można przesunąć te środki na zakup samochodu, a plan dotyczący wypłaty wynagrodzeń i 

nagród został zrealizowany tak jak zakładano. Na zakończenie Przewodniczący Komisji 

Gospodarczo-Finansowej poinformował, że komisja na wczorajszym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały z poprawkami 5 głosami „za”. Po wyczerpaniu tematu 

przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie.  



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, 

Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, 

Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Waldemar Błauciak 

NIEOBECNI (2) 

Maria Fedyczkowska, Stanisław Papież 

Rada podjęła uchwałę nr 21/III/18 w sprawie zmian w budżecie (niniejsza uchwała stanowi 

zał. nr 4). 

 

2. w sprawie zmiany uchwały nr 788/XXXIV/18 Rady Miejskiej Węglińca z dnia 31 

sierpnia 2017 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania 

Przewodniczący oddał głos Sekretarzowi Marcinowi Papli, który wyjaśnił, że po przetargu 

wzrosła kwota za świadczenie usług opiekuńczych z 19,00 zł na 20,50 zł i to generuje 

konieczność podjęcia uchwały. Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej Marek 

Wawrzynek poinformował, że komisja na wczorajszym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały 5 głosami „za”. Ponieważ nie było pytań przystąpiono od razu do głosowania 

za podjęciem uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Maria Fedyczkowska, Stanisław Papież 

Rada podjęła uchwałę nr 22/III/18 w sprawie zmiany uchwały nr 788/XXXIV/18 Rady 

Miejskiej Węglińca z dnia 31 sierpnia 2017 r. w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również 

trybu ich pobierania (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 5). 

 

3. w sprawie warunków udzielania bonifikat od opłat z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego gruntów stanowiących własność Gminy Węgliniec w prawo 

własności tych gruntów i wysokości stawek procentowych tych bonifikat 

Głos zabrał Burmistrz Mariusz Wieczorek, który wyjaśnił, że na podstawie ustawy za 

przekształcenie gruntów Skarbu Państwa obligatoryjnie przysługuje bonifikata. Rada Miejska 

może  również podjąć uchwałę o bonifikacie dla gruntów gminnych, w przypadku braku takiej 

uchwały nie będą stosowane ulgi. Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej 

poinformował, że w dniu wczorajszym na komisji procedowano projekt uchwały i zostały  

ustalone wysokości bonifikat od opłat w następujących wielkościach: 70 % w przypadku gdy 

opłata jednorazowa zostanie wniesiona w roku, w którym nastąpiło przekształcenie, 60 % w 



przypadku gdy opłata jednorazowa zostanie wniesiona w drugim roku po przekształceniu,         

50 % w przypadku gdy opłata jednorazowa zostanie wniesiona w trzecim roku po 

przekształceniu, 40 % w przypadku gdy opłata jednorazowa zostanie wniesiona w czwartym 

roku po przekształceniu, 30 % w przypadku gdy opłata jednorazowa zostanie wniesiona w 

piątym roku po przekształceniu, 20 % w przypadku gdy opłata jednorazowa zostanie wniesiona 

w szóstym roku po przekształceniu. Dodał, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały pozytywnie 5 głosami „za”. Ponieważ nie było żadnych pytań przystąpiono od razu 

do głosowania w sprawie przyjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Maria Fedyczkowska, Stanisław Papież 

Rada podjęła uchwałę nr 23/III/18 w sprawie warunków udzielania bonifikat od opłat z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów stanowiących własność Gminy 

Węgliniec w prawo własności tych gruntów i wysokości stawek procentowych tych bonifikat 

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 6). 

 

4. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 

Głos zabrał Burmistrz, który powiedział, że jesteśmy zobligowani do podjęcia uchwały w 

sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w 

zakresie dożywiania, ponieważ pozwoli nam to na zapewnienie pomocy większej liczbie osób 

starszych, niepełnosprawnych, z niskimi dochodami, oraz dzieci i młodzieży w trudnej sytuacji. 

Odpowiadając na pytanie radnego Grzegorza Tyrakowskiego wyjaśnił, że do kryterium 

dochodowego nie wlicza się 500+. Ponieważ nie było więcej pytań przystąpiono do głosowania 

w sprawie przyjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Maria Fedyczkowska, Stanisław Papież 

Rada podjęła uchwałę nr 24/III/18 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 (niniejsza uchwała 

stanowi zał. nr 7). 

 

5. w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku 

albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 

Burmistrz wyjaśnił, że podjęcie proponowanej uchwały pozwoli osobom korzystającym z 

programu „Posiłek w szkole i w domu” na całkowicie nieodpłatne świadczenie w przypadku, 



gdy dochód nie przekracza wysokości 150%  kryterium dochodowego określonego w ustawie 

o pomocy społecznej. Przewodniczący Komisji Gospodarczo -Finansowej przekazał, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 5 głosami „za”. Ponieważ nie było pytań 

przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Maria Fedyczkowska, Stanisław Papież 

Rada podjęła uchwałę nr 25/III/18 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2019-2023 (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 8). 

 

6. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej Marek Wawrzynek poinformował, że cały 

blok uchwał tzw. ogródkowych komisja zaopiniowała pozytywnie 5 głosami „za” z dopiskiem 

„do 5 lat”.  Ponieważ nie było pytań przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Maria Fedyczkowska, Stanisław Papież 

Rada podjęła uchwałę nr 26/III/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 9). 

 

7. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Maria Fedyczkowska, Stanisław Papież 

Rada podjęła uchwałę nr 27/III/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 10). 



8. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczeń gospodarczych  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Maria Fedyczkowska, Stanisław Papież 

Rada podjęła uchwałę nr 28/III/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczeń gospodarczych (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 11). 

 

9. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Maria Fedyczkowska, Stanisław Papież 

Rada podjęła uchwałę nr 29/III/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy najmu pomieszczenia gospodarczego (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 12). 

 

10. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Maria Fedyczkowska, Stanisław Papież 

Rada podjęła uchwałę nr 30/III/18 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

trybu przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy gruntu na cele rekreacyjne (niniejsza 

uchwała stanowi zał. nr 13). 

 

Następnie przystąpiono do realizacji punktu SPRAWY ORGANIZACYJNE, w trakcie którego 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Finansowej przekazał, że komisja wypracowała dwa 

wnioski. Pierwszy wniosek dotyczył udostępnienia wzorów umów na najem 

pomieszczeń/dzierżawę gruntów zawieranych z Zakładem Usług Komunalnych w Węglińcu. 

Komisja przyjęła go 5 głosami „za”. Wniosek został przyjęty, ponieważ nasuwają się pytania 

w jaki sposób są zawierane umowy, jakie są warunki i w jaki sposób są zabezpieczane interesy 



gminy i najemcy/dzierżawcy. Ponieważ do wniosku nie było pytań radni przystąpili do 

głosowania za jego przyjęciem. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Maria Fedyczkowska, Stanisław Papież 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej poinformował, że drugi wniosek nasunął 

się podczas procedowania pisma, które wpłynęło do rady gminy w sprawie dofinansowania 

konkursu ekologicznego organizowanego przez Szkołę Podstawową w Węglińcu. Wniosek aby 

pisma kierowane do Rady z prośbą o dofinansowanie imprez/konkursów były przekazywane 

Burmistrzowi, żeby wydatki na takie cele szły z działu PROMOCJA. Przewodniczący Komisji 

wyjaśnił, że to w pewien sposób unormuje sytuację, gdyż  Rada nie posiada pieniędzy na takie 

cele, a jeżeli były już one przeznaczane, to pochodziły z oszczędności, np. gdy radny nie 

uczestniczył w posiedzeniu. Przewodniczący Rady dodał, że w trakcie dyskusji doszliśmy do 

porozumienia z Burmistrzem, że są pieniądze na promocje i gmina będzie w miarę możliwości 

przeznaczała je na dofinansowanie imprez i konkursów, uwzględniając sugestie rady. 

Następnie głos zabrał radny Waldemar Błauciak, który zwracając się do radnych zapytał jak 

będą się czuli, gdy dostaną zaproszenie na konkurs czy zakończenie roku szkolnego jeżeli nie 

przekażą na ten cel żadnych nagród. Będąc w takiej sytuacji kilka lat temu czuł się bardzo 

niekomfortowo, gdyż nagrody były tylko od Burmistrza a Rada była jak by z boku i nie 

doceniała  osiągnięć. W związku z tym nie wie czy to jest do końca dobry pomysł.         

Odnosząc się do tego, radny Marek Wawrzynek wyjaśnił, że Rada nadal będzie opiniowała 

takie pisma, ale chodzi o sposób wydatkowania pieniędzy. Pieniądze te są tożsame, nie mamy 

innych pieniędzy, wszystkie one pochodzą z budżetu gminy. Pan Burmistrz zechce sfinansować 

nagrody, natomiast Rada będzie decydowała o tym jaka karteczka będzie do nich przypięta z 

jaką dedykacją. Po krótkiej dyskusji radni przystąpili do głosowania w sprawie przyjęcia 

wniosku aby pisma kierowane do Rady z prośbą o dofinansowanie imprez/konkursów były 

przekazywane Burmistrzowi, aby wydatki na te cele szły z działu PROMOCJA.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Wanda Antonina Batog, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy 

Peroński, Mirosław Piątka, Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

PRZECIW (2) 

Waldemar Błauciak, Grzegorz Tyrakowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Elżbieta Grabowska 

NIEOBECNI (2) 

Maria Fedyczkowska, Stanisław Papież 

 

Następnie zapoznano się z korespondencją skierowaną do Rady w okresie międzysesyjnym. W 

związku z jednym pismem dotyczącym sporu o dojazd do działek, po dyskusji radny Grzegorz 

Tyrakowski wniósł formalny wniosek o nie sprzedawanie działki ,na której leży droga gminna, 

o którą toczy się spór między Panią Paszkiewicz a Państwem Stelwach .  



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Andrzej Fink, Bogumiła Glonek, Elżbieta 

Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Jerzy Peroński, Mirosław Piątka, Dawid 

Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Piechota 

NIEOBECNI (2) 

Maria Fedyczkowska, Stanisław Papież 

 

Punkt ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA pominięto, gdyż nie zgłoszono żadnych 

interpelacji ani zapytań. 

 

W punkcie WOLNE GŁOSY I KOMUNIKATY; 

➢ Radny Andrzej Fink ponownie poruszył temat zaśmiecania ulicy Piłsudskiego przez 

samochody ciężarowe przewożące glinę. Burmistrz odpowiedział, że wystosował już 

pismo w tej sprawie, a po jego telefonach widział, że policja poczyniła działania ale 

jeszcze nie wie z jakim skutkiem. 

➢ Radny Grzegorz Tyrakowski przekazał, że mieszkańcy Ruszowa zgłaszali mu, iż z 

powodu awarii centrali telefonicznej nie było kontaktu z Urzędem, nawet przez telefon 

alarmowy. Czy w związku z tym nie pomyśleć aby w Urzędzie były telefony komórkowe. 

Burmistrz wyjaśnił, że na stronie internetowej Urzędu są również podane telefony 

komórkowe w tym jego telefon, który jest dostępny dla wszystkich i można swobodnie 

dzwonić w różnych sprawach. 

➢ Radny Waldemar Błauciak zwrócił się do Burmistrza z zapytaniem czy są już jakieś nowe 

informacje, ustalenia w sprawie chodnika w Czerwonej Wodzie przy drodze 296. 

Burmistrz odpowiedział, że próbował to załatwić w stosownie szybkim czasie, niestety 

nie udało się. W tej sprawie był u Wojewody i rozmawiał również z jednym z 

Wiceprzewodniczących Sejmiku Dolnośląskiego. Dodał, że projektant w ogóle nie 

wywiązał się z zadania. 

➢ Burmistrz wraz z Przewodniczącym Rady złożyli wszystkim zebranym życzenia z okazji 

Świąt Bożego Narodzenia i Nowego Roku.  

 

        Stwierdzając, że porządek obrad został wyczerpany, o godz. 11:42, Przewodniczący Rady 

oficjalnie zakończył posiedzenie słowami: „Zamykam trzecią sesję Rady Miejskiej Węglińca”. 

 

 

 

 

                                                                                                  Przewodniczący Rady 

 

 

                                                                                  Wiesław Piechota 
 

 

 

 

Protokołowała:  

Alicja Biardzka 


